



黃埔新邨分行將於2026年4月27日至6月28日期間暫時停止服務 Our Whampoa Estate Branch will be temporarily closed from 27 April to 28 June 2026

為提供更優質銀行服務，黃埔新邨分行(地址：紅磡黃埔新邨德民街8-10號)將於2026年4月27日(星期一)至2026年6月28日(星期日)進行翻新工程，期間將暫時停止服務，並預計於2026年6月29日(星期一)恢復營業。請前往尖沙咀分行繼續享用銀行服務。

As part of our ongoing effort to enhance our banking services, **the Whampoa Estate Branch (Address: 8-10 Tak Man Street, Whampoa Estate, Hunghom) will be temporarily closed from 27 April 2026 (Monday) to 28 June 2026 (Sunday) for a comprehensive renovation.** The branch is expected to reopen on 29 June 2026 (Monday). Please visit Tsimshatsui Branch for banking services.



是次翻新工程安排將不會影響您現時於本行持有的所有戶口，包括賬戶號碼、分行名稱及代號。

Please be assured that this renovation arrangement will not affect your existing accounts with our bank including account numbers, branch names and codes.

請於黃埔新邨分行暫停服務期間，前往尖沙咀分行繼續享用銀行服務，或選用本行24小時電子理財服務，以便管理賬戶。有關服務詳情，請向本行客戶服務主任查詢或瀏覽本行網站 www.ocbc.com.hk。

During the closure of Whampoa Estate Branch, please visit the Tsimshatsui Branch for banking services. Alternatively, you may manage your account(s) via our 24-hour eBanking services. For further details, please contact our staff or visit our website at www.ocbc.com.hk.

個人客戶服務專線：(852) 3199 9188
Personal Banking Services hotline: (852) 3199 9188

企業客戶服務專線：(852) 2815 9919 (星期一至五：上午9時 – 下午5時30分)
Business Banking Services hotline: (852) 2815 9919 (Monday to Friday: 9am to 5:30pm)

華僑銀行(香港)有限公司
OCBC Bank (Hong Kong) Limited

2026年2月
February 2026